

《单词百科:Lancaster是什么意思?Lancaster怎么发音?Lancaster的解释和用法》

英语单词Lancaster是什么意思?Lancaster怎么读?Lancaster怎么发音?简答网为您整理了Lancaster的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Lancaster怎么读

Lancaster的读音:[' læ ŋ k ə st ə (r)]

Lancaster的意思

1、兰喀斯特式（飞）机，兰开斯特（美国 Pennsylvania 东南部一城市，英格兰 Lancashire 的首府 =Lancashire 兰开夏郡）；

Lancaster的双语例句

1、 We calculate that the average size farm in Lancaster County is 65 acres.

我们计算出兰开斯特郡的农场面积平均为65英亩。

2、 This item is made here in Lancaster PA by the Amish.

This项目是由在这里宾夕法尼亚兰开斯特的阿米什人。

3、 Arrangements were well advanced for linking up this newly operated length with the Lancaster bypass.

已经提前做出安排使新投入使用的这段高速公路与兰开斯特支线衔接。

4、 By this time, a Lancaster bomber in reasonable condition was rare and worth rescuing.

到了那个时候, 状况良好的兰开斯特轰炸机实属罕见,值得抢救。

5、 Lancaster is one of only six collegiate universities in the UK.

兰卡斯特是英国6所联合大学之一。

6、 Henry Tudor, descendant of Duke of Lancaster won victory under the rule of the Tudors.

1485年,兰开斯特家族的后代亨利都铎取得了博斯沃恩战役的胜利,建立了都铎王朝。

7、 English author Ian Lancaster Fleming died at 64 on August 12.

1964年8月12日,英国作家伊恩·弗莱明逝世,享年64岁。

8、 Jayne Lancaster , a Portland-based fitness trainer says negativity, depression and grief have profound effects on energy.

主要在波特兰工作的健身教练珍兰卡斯特说,消极、沮丧和悲伤对于能量有很深的影响。

9、 There was once a castle of the Roman army here, whence (came) the name of Lancaster.

这里从前有罗马军的城堡,从此有了兰卡斯特这个名称。

10、 How do I get to Lancaster Gate , please?

请问,到兰开斯特门怎么去?

11、Receptionist: Lancaster University. Can I help you?

接待员: 兰开斯特大学. 有什么事吗?

12、Joan'll probably be on the same train for Lancaster as I am tomorrow.

琼有可能明天和我乘同一列火车去兰开斯特.

13、When I came to Lancaster I was the only female professor in the school.

我刚到兰卡斯特大学时,是学校里唯一的女教授.

14、I then went up to Lancaster University and got an upper second.

后来,我考上了兰开斯特大学,获得了二级甲等学位。

15、We turned off the motorway at Lancaster.

我们在兰开斯特转弯离开了高速公路.

以上是简答网为您整理的Lancaster怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Lancaster

的用法、Lancaster的释义、L

ancaster的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/Lancaster>